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VISU KOMITEJU APVIENOTĀ KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 3. 

 

2024. gada 8. februārī. 

Baložu pārvaldes sēžu zāle.  

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.10:00. 

 

Sēdes vadītāji - Domes priekšsēdētājs Juris Žilko, domes priekšsēdētāja 1.vietnieks Andris 

Vītols.  

 

Protokolētāja -  sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

 

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks, Juris Jerums,  Rihars Gorkšs, Gatis Līcis, Indra Priede.  

 

Pašvaldības darbinieki – Izpilddirektore Jolanta Jansone, juridiskā atbalsta vadītājs Jānis 

Zvaigzne, Juriste Līga Blate, Iekšējā auditore Viktorija Belova, Finanšu pārvaldes vadītāja 

Anda Pūriņa, Administratīvās pārvaldes vadītājs Māris Zelčs, Juriste Līga Blate, Īpašumu 

pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, īpašumu speciālistes Vineta Alviķe, Aija Ciseļonoka, 

Zemes ierīcības inženiere Daiga Ozola, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes projektu vadītāja 

Inga Biļko, Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska.  

 

SIA „Ķekavas sadzīves servisa centrs” valdes loceklis Uldis Blicavs. 

 

Pieaicinātās personas – Andis Adats (Simbolikas komisijas loceklis), Toms Bartulsons, Laura 

Bētere, Elīna Peina, Zīles Ozoliņa-Šneidere (Simbolikas komisijas  kandidāti).  

 

 

Darba kārtība 

 

1. Par Ķekavas novada pašvaldības Simbolikas komisijas sastāva maiņu;  

2. Informatīvs - Par SIA "Ķekavas sadzīves servisa centrs" 2023. gada budžeta izpildi;  

3. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) Kalna iela 17A, Baldonē, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu;  

4. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) "Jaunzemdegas", Baldones pagastā, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu;  

5. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) "Salnas", Baldones pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu;  
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6. Par nekustamā īpašuma Draudzības iela 1A, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

7. Par nekustamā īpašuma Lauku iela 15, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

8. Par nekustamā īpašuma Kļavu iela 2, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

9. Par nekustamā īpašuma "Ēras", Daugmales pagastā, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

10. Par nekustamā īpašuma Kalna iela 2, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

11. Par telpu grupas nodošanu valdījumā  Pašvaldības aģentūrai „Ķekavas novada veselības 

un sociālās aprūpes centrs” un pārvaldīšanas uzdevumu uzdošanu, Gaismas ielā 19 k-8, 

4.stāvā, Ķekavā, Ķekavas novadā;  

12. Par grozījumiem līgumā “Vienošanās par zemes nodošanu īpašumā bez atlīdzības” 

Pļavu ielā 41-3, Odukalnā;  

13. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “MiniEduAgri”;  

14. Par Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada budžeta apstiprināšanu;  

15. PIEBALSOJAMAIS - Par Ķekavas novada pašvaldības Ētikas komisijas par domes 

priekšsēdētāja, priekšsēdētāja vietnieku, domes deputātu, pašvaldības izpilddirektora un 

institūcijas vadītāju ētikas normu pārkāpumiem sastāva maiņu. 

 

 

Juris Žilko atklāj sēdi. 

 

 

 

 Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Juris Žilko, informē, ka ir iesniegts priekšlikums par darba kārtības 

papildināšanu ar piebalsojamo jautājumu.   

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem.  

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu 16. PIEBALSOJAMAIS - Par Ķekavas novada 

pašvaldības Ētikas komisijas par domes priekšsēdētāja, priekšsēdētāja vietnieku, domes 

deputātu, pašvaldības izpilddirektora un institūcijas vadītāju ētikas normu pārkāpumiem 

sastāva maiņu, 

Atklāti balsojot  ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" 

– nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

J. Žilko aicina apstiprināt papildināto darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 8. februāra sēdes darba kārtību. 
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1. Par Ķekavas novada pašvaldības Simbolikas komisijas sastāva maiņu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:02:48) 

 

Par jautājumu ziņo Līga Blate. Saskaņā ar Ķekavas novada pašvaldības Simbolikas komisijas 

nolikuma 11.punktu, komisijas sastāvā ir 5 komisijas locekļi. Nolikuma 25. punkts nosaka, ka 

gadījumos, kad komisijas loceklis bez attaisnojoša iemesla sistemātiski nepilda komisijas 

locekļa pienākumus, komisijas lēmumus vai komisijas priekšsēdētāja rīkojumus, kā arī, ja 

vairāk kā trīs reizes pēc kārtas bez attaisnojošiem iemesliem nepiedalās komisijas sēdēs, tad 

komisijas priekšsēdētājs ir tiesīgs ierosināt pašvaldības domei izslēgt komisijas locekli no 

komisijas sastāva. Simbolikas komisijas priekšsēdētāja iesniegusi ziņojumu (reģistrēts 

pašvaldībā 2023.gada 4.septembrī), norādot, ka viens no Simbolikas komisijas locekļiem nav 

piedalījies sešās komisijas sēdēs, kā arī nav informējis par neierašanos piecās no tām. 

Sagatavotajā lēmumpojektā  Ķekavas novada pašvaldība lemj par komisijas locekļa izslēgšanu 

no  Simbolikas komisijas, kā arī  Ķekavas novada pašvaldības aicinājusi pieteikties darbam 

kandidātus Ķekavas novada pašvaldības Simbolikas komisijā ar pieteikšanās termiņu līdz 

2024.gada 2. februārim, līdz noteiktajam pieteikšanās termiņam Ķekavas novada pašvaldībā ir 

saņemti pieci kandidātu iesniegumi.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Juris Jerums, Juris Žilko, Andis Adats, Ineta Romanovska, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks, Karina Putniņa, Andris Vītols, Māris Zelčs, Andris 

Ceļmalnieks, Voldemārs Pozņaks, Toms Bartulsons, Laura Bētere, Elīna Peina, Inese 

Jēkabsone, Zīles Ozoliņa-Šneidere. 

 

 

Juris Jerums izsaka ierosinājumu - jaunajā Ķekavas novada pašvaldības nolikumā iestrādāt  

iespēju domes priekšsēdētājam, plānotas prombūtnes laikā, norādīt kurš no vietniekiem pildīs 

viņa pienākumus, lai izvairītos no situācijām, kad pirmais vietnieks nesaprot kā tikt galā ar 

uzdotajiem uzdevumiem.  

 

Debašu sadaļā izsakās – Voldemārs Pozņaks, Karina Putniņa, Andris Vītols, Juris Jerums.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem.    

 

1. Priekšlikums no Elīnas Rasnaces - 

Atlikt jautājuma izskatīšanu līdz tiks noskaidroti situācijas apstākļi, 

Atklāti balsojot  ar 8 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Elīna 

Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa), 

"Pret" – 8 (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 2 (Dace Cīrule, Ineta 

Romanovska), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt.  

 

 

 

 

 

 

 



2. Priekšlikums no Jura Žilko - 

AMATĀ IEVĒLĒT KANDIDĀTU, KURŠ SAŅĒMIS VISVAIRĀK PUSI UN VAIRĀK 

BALSIS PAR. JA PAR VAIRĀKIEM KANDIDĀTIEM IR SAŅEMTS VIENĀDS 

VAIRĀKUMA ATBALSTS, PAR ŠIEM KANDIDĀTIEM TIEK BALSOTS ATKĀRTOTI, 

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 

(Arnolds Keisters), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

3. Priekšlikums no Jura Jeruma - 

Izslēgt lēmumprojekta lemjošās daļas 1.punktu, 

Atklāti balsojot  ar 3 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Indra Priede, Juris Jerums), "Pret" 

– 8 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 7 (Aigars Vītols, Andris 

Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Voldemārs 

Pozņaks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt.  

 

 

4. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Atbalstīt alternatīvo lēmumprojektu, 

Atklāti balsojot  ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 2 (Andris 

Ceļmalnieks, Arnolds Keisters), "Atturas" – 3 (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Karina 

Putniņa), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

5. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Par komisijas locekli ievēlēt Zīli Ozoliņu-Šneideri, 

Atklāti balsojot  ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Pret" – 1 (Arnolds Keisters), "Atturas" – 1 (Voldemārs 

Pozņaks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

Arnolds Keisters izsakās par balsojumu – balsoju “Pret” par visiem kandidātiem, jo uzskatu, 

ka šis jautājums ir jāvirza un jāskata civilizētāk,  šādi paužu savu attieksmi par jautājuma 

izskatīšanas veidu. Bet pateicos kandidātiem par izturību, balsojums “Pret” personīgi nav 

vērsts ne pret vienu.  
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6. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Par komisijas locekli ievēlēt Laini Urbanoviču, 

Atklāti balsojot  ar 3 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Juris Jerums, Karina Putniņa), "Pret" 

– 5 (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Rihards Gorkšs), 

"Atturas" – 10 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Voldemārs 

Pozņaks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt.  

 

7. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Par komisijas locekli ievēlēt Tomu Bartulsonu, 

Atklāti balsojot  ar 6 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 4 (Andris Ceļmalnieks, Andris 

Vītols, Arnolds Keisters, Juris Žilko), "Atturas" – 8 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Kristīne 

Hāze), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt.  

 

8. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Par komisijas locekli ievēlēt Lauru Bēteri, 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 6 (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 8 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Kristīne Hāze), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt.  

 

9. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Par komisijas locekli ievēlēt Elīnu Peinu, 

Atklāti balsojot  ar 6 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs), "Pret" – 5 (Andris Ceļmalnieks, Andris 

Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Žilko), "Atturas" – 7 (Aigars Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt.  

 

10. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Par komisijas locekli ievēlēt Uldi Laganovski, 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, 

Kristīne Hāze), "Pret" – 7 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 7 (Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Voldemārs 

Pozņaks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt.  

 

 

 

 



Priekšlikums no Jura Jeruma - 

Turpmāk, visu komisiju sēžu gadījumā, visiem to dalībniekiem izsūtīt SMS par sēdēm, 

līdzvērtīgi kā tiek apziņoti deputāti par domes un komiteju sēdēm, 

Finanšu komiteja par priekšlikumu nebalso, tas tiek pārvirzīts izskatīšanai 

nākamajā Finanšu komitejā.   

 

J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības Simbolikas komisijas sastāva maiņu, 

Atklāti balsojot ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – 1 (Arnolds Keisters), "Atturas" – 1 (Andris Ceļmalnieks), 

"Nepiedalās" – 1 (Juris Jerums),  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

    

Par balsojumu izsakās Juris Jerums – balsoju “Par” visiem kandidātiem, jo kandidāti ir 

spēcīgi, bet kopumā uzskatu, ka jautājums ir risināts nekorekti, tāpēc kopumā balsojot pat 

jautājumu es nepiedalījos.  

 

Par balsojumu izsakās Andris Ceļmalnieks – balsojumā atturējos, jo, ierasti, komitejās mēs 

virzījām visus kandidātus uz domes sēdi, un domes sēdē mēs apstiprinājām vienu konkrēto 

kandidātu. Šodien rīkojāmies atšķirīgi, tāpēc no balsojuma atturējos.  

 

 Par balsojumu izsakās Karina Putniņa – praktiski par visiem kandidātiem balsoju “Par”, jo 

kandidāti visi ir spēcīgi. Piekrītu Ceļmalnieka kungam, ka pareizāk būtu atturēties no 

balsojuma par lēmumprojektu, jo šīs dienas process neatbilst tam kā līdz šim tas ir noticis. 

 

 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 12:33  līdz plkst. 12:43.   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



7 

 

2. Informatīvs - Par SIA "Ķekavas sadzīves servisa centrs" 2023. gada budžeta izpildi 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:25:30) 

 

Par jautājumu ziņo Uldis Blicavs. Sniedz atskaiti par SIA "Ķekavas sadzīves servisa centrs" 

2023. gada budžeta izpildi.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Juris Jerums, Edgars Melnieks.   

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

3. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) Kalna iela 17A, Baldonē, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:31:12) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Pašvaldībā saņemts privātperosnas 2023.gada 7.septembra 

iesniegums par Ķekavas novada pašvaldībai piederoša nekustamā īpašuma (starpgabala) 

Kalna iela 17A, Baldonē atsavināšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma (starpgabala) Kalna iela 17A, Baldonē, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

 



4. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) "Jaunzemdegas", Baldones pagastā, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:33:13) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Ķekavas novada domes izveidotā Pašvaldības īpašuma 

novērtēšanas komisija 2024.gada 12.janvārī nolēma noteikt Īpašuma nosacīto cenu EUR 

1300,- (viens tūkstotis trīs simti euro). Saskaņā ar Ķekavas novada domes 2023.gada 24.maija 

ārkārtas sēdes lēmuma “Par Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās 

neapbūvētās zemes un degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu 

apstiprināšanu” sesto pielikumu,  Īpašums paredzēts atsavināšanai pierobežniekiem. 

  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma (starpgabala) "Jaunzemdegas", Baldones pagastā, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

5. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) "Salnas", Baldones pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:34:20) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Pašvaldībā saņemts privātperosnas 2023.gada 14.septembra 

iesniegums par Ķekavas novada pašvaldībai piederoša nekustamā īpašuma (starpgabala) 

“Salnas” atsavināšanu.   

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma (starpgabala) "Salnas", Baldones pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 
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6. Par nekustamā īpašuma Draudzības iela 1A, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:35:49) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Ķekavas novada domes izveidotā Pašvaldības īpašuma 

novērtēšanas komisija 2023.gada 5.jūnijā nolēma noteikt nekustamā īpašuma Draudzības iela 

1A nosacīto cenu EUR 22000,- (divdesmit divi tūkstoši euro). Saskaņā ar Ķekavas novada 

domes 2023.gada 24.maija ārkārtas sēdes lēmuma Nr.1. „Par Ķekavas novada pašvaldības 

īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un degradētās teritorijas izmantošanas 

iespēju izvērtējumu apstiprināšanu” piekto pielikumu, nekustamais īpašums Draudzības iela 

1A paredzēts atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma Draudzības iela 1A, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

7. Par nekustamā īpašuma Lauku iela 15, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:37:37) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Ķekavas novada domes izveidotā Pašvaldības īpašuma 

novērtēšanas komisija 2023.gada 5.jūnijā nolēma noteikt nekustamā īpašuma Lauku iela 15 

nosacīto cenu EUR 27600,- (divdesmit septiņi tūkstoši seši simti euro). Saskaņā ar Ķekavas 

novada domes 2023.gada 24.maija ārkārtas sēdes lēmuma Nr.1. „Par Ķekavas novada 

pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un degradētās teritorijas 

izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu” piekto pielikumu, nekustamais īpašums 

Lauku iela 15, paredzēts atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma Lauku iela 15, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 



8. Par nekustamā īpašuma Kļavu iela 2, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:38:48) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Ķekavas novada domes izveidotā Pašvaldības īpašuma 

novērtēšanas komisija 2022.gada 11.oktobrī nolēma noteikt nekustamā īpašuma Kļavu iela 2, 

nosacīto cenu EUR 24180,- (divdesmit četri tūkstoši viens simts astoņdesmit euro). Saskaņā ar 

Ķekavas novada domes 2023.gada 24.maija ārkārtas sēdes lēmuma Nr.1. „Par Ķekavas 

novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un degradētās teritorijas 

izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu” piekto pielikumu, nekustamais īpašums 

Kļavu iela 2, paredzēts atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma Kļavu iela 2, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

9. Par nekustamā īpašuma "Ēras", Daugmales pagastā, Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:39:46) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Ķekavas novada domes izveidotā Pašvaldības īpašuma 

novērtēšanas komisija 2022.gada 7.novembrī nolēma noteikt nekustamā īpašuma “Ēras” 

nosacīto cenu EUR 9220,- (deviņi tūkstoši divi simti divdesmit euro). Saskaņā ar Ķekavas 

novada domes 2023.gada 24.maija ārkārtas sēdes lēmuma Nr.1. “Par Ķekavas novada 

pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un degradētās teritorijas 

izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu” ceturto pielikumu, nekustamais īpašums 

“Ēras”, paredzēts atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma "Ēras", Daugmales pagastā, Ķekavas novadā, atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 
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10. Par nekustamā īpašuma Kalna iela 2, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:41:20) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Ķekavas novada domes izveidotā Pašvaldības īpašuma 

novērtēšanas komisija 2023.gada 5.jūnijā nolēma noteikt nekustamā īpašuma Kalna iela 2, 

kadastra Nr. 8005 001 0177, nosacīto cenu EUR 17300,- (septiņpadsmit tūkstoši trīs simti 

euro). Saskaņā ar Ķekavas novada domes 2023.gada 24.maija ārkārtas sēdes lēmuma Nr.1. 

„Par Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un 

degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu” piekto pielikumu, 

nekustamais īpašums Kalna iela 2 paredzēts atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma Kalna iela 2, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 9. 

 

 

 

 

 

 

 

11. Par telpu grupas nodošanu valdījumā  Pašvaldības aģentūrai „Ķekavas novada 

veselības un sociālās aprūpes centrs” un pārvaldīšanas uzdevumu uzdošanu, Gaismas ielā 

19 k-8, 4.stāvā, Ķekavā, Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:42:40) 

 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola. Pašvaldībā 2024.gada 23.janvārī saņemts Pašvaldības 

aģentūras “Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” iesniegums, ar lūgumu 

nodot valdījumā telpas nekustamā īpašuma Gaismas ielā 19 k-8, Ķekavā, 4.stāvā, aptuveni 

777,6 kv.m. platībā, lai nodrošinātu efektīvu grupu dzīvokļu pārvaldīšanas darbību plānošanu, 

organizēšanu un pārraudzību, ņemot vērā to, ka, īstenojot projekta “Sabiedrībā balstītu sociālo 

pakalpojumu infrastruktūras izveide un attīstība Ķekavas novada pašvaldībā” 2.kārtu, 

Gaismas ielā 19 k-8, Ķekavā, 4.stāvā izveidoti 10 grupu dzīvokļi pilngadīgām personām ar 

garīga rakstura traucējumiem, kurām ir objektīvas grūtības dzīvot patstāvīgi, vienlaikus nav 

nepieciešama atrašanās ilgstošas sociālās aprūpes un sociālās rehabilitācijas institūcijā, un 

to, ka grupu mājas (dzīvokļa) pakalpojums ir Pašvaldības aģentūras “Ķekavas novada 

veselības un sociālās aprūpes centrs” nodrošināts pakalpojums.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 



Par lēmuma projektu – 

Par telpu grupas nodošanu valdījumā  Pašvaldības aģentūrai „Ķekavas novada 

veselības un sociālās aprūpes centrs” un pārvaldīšanas uzdevumu uzdošanu, Gaismas 

ielā 19 k-8, 4.stāvā, Ķekavā, Ķekavas novadā, 

Atklāti balsojot ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 10. 

 

 

 

12. Par grozījumiem līgumā “Vienošanās par zemes nodošanu īpašumā bez atlīdzības” 

Pļavu ielā 41-3, Odukalnā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:44:07) 

 

Par jautājumu ziņo Aija Ciseļonoka.  Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu precizēt 

2007.gada 9.novembra vienošanos par zemes nodošanu īpašumā bez atlīdzības, kas noslēgta 

starp Ķekavas pagasta dzīvojamo māju privatizācijas komisiju un privātperonu. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Juris Jerums, Jānis Zvaigzne.  

 

Debašu sadaļā izsakās – Juris Jerums. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par grozījumiem līgumā “Vienošanās par zemes nodošanu īpašumā bez atlīdzības” 

Pļavu ielā 41-3, Odukalnā, 

Atklāti balsojot ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris 

Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 11. 

 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 13:10  līdz plkst. 14:19.   
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13. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “MiniEduAgri” 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:51:42) 

 

Par jautājumu ziņo Inga Biļko. Projekta vadošais partneris ir Pļavniekkalna sākumskola, 

projekta partneri: Fitīdas pamatizglītības direktorāts (Grieķija), Igor Vitale International srl 

(Itālija). Projekta mērķis ir veicināt pamatskolēnu izpratni par lauksaimniecības pārtikas 

aktivitātēm saistībā ar vides jautājumiem un to ietekmi uz klimata pārmaiņām. Projekta 

rezultāti: izveidoti 4 komiksi par lauksaimniecības pārtikas ietekmi uz vidi, 4 mini-spēles, 

psihometrijas tests un 3 darbnīcas skolotājiem. Projektā plānotais kopējais finansējums ir EUR 

60 000, Ķekavas novada pašvaldības iestādei “Pļavniekkalna sākumskola” paredzētais 

finansējums ir EUR 23 800,00, no kuriem Erasmus+ programmas līdzfinansējums ir 100%. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Inga Biļko, Juris Žilko.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “MiniEduAgri”, 

Atklāti balsojot ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 12. 

 

 

 

 

 

 

 

14. Par Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada budžeta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 03:01:30) 

 

Par jautājumu ziņo Anda Pūriņa. Izskatot Ķekavas novada pašvaldības iestāžu vadītāju, 

aģentūras direktora un struktūrvienību vadītāju iesniegtos budžeta pieprasījumus 2024.gada 

budžetam, kā arī, ņemot vērā 2023.gada budžeta izpildi, ir izstrādāts lēmumprojekts  par 

Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada budžetu. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Karina Putniņa, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Andris 

Ceļmalnieks, Juris Žilko, Dace Cīrule, Edgars Melnieks, Elīna Rasnace, Gatis Līcis,  

 

Juris Jerums izsaka deputāta pieprasījumu  (audio ierakstā sākas plkst. 03:26:27) – iepazīstināt 

ar darba grupai sūtīto priekšrakstu par Vanagkalna estrādi.  

 



Sēdes vadību uz brīdi pārņem domes priekšsēdētāja 1.vietnieks Andris Vītols.  

Sēdi turpina vadīt Juris Žilko.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļu turpina – Andris Vītols, Anda Pūriņa, Gatis Līcis, Juris Žilko, Dace 

Cīrule. 

 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 16:45  līdz plkst. 16:57.   

 

 

 
Turpinās jautājumu sadaļa – Valts Variks, Juris Jerums, Viktorija Belova, Juris Žilko, Edgars 

Melnieks, Anda Pūriņa, Kristīne Danovska. 

 

Juris Jerums izsaka deputāta pieprasījumu  (audio ierakstā sākas plkst. 06:07:42) – iepazīstināt 

Dokumentu vadības sistēma Namejs ar līgumu par objekta projektēšanu tiltam pār Ķekaviņas upi.  

 

 

Debašu sadaļā izsakās – Juris Jerums, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks, Karina Putniņa, 

Aigars Vītols.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem.    

 

1. Priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Samazināt izdevumus struktūrā Pārējā kultūra EKK 22395 Novada svētki par 20 000 

EUR un palielināt izdevumus strukturā SAC EKK 2241 Baldones filiāles 1. stāva 

koplietošanas telpu remontam, 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 8 (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), 

"Atturas" – 6 (Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt.  

 

 

2. Priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Samazināt struktūrā teritorijas apsaimniekošana EKK 5240  par 23 000 EUR un 

palielināt izdevumus īpašuma pārvalde EKK 2241 Vanagkalna estrādes un Baldones 

kultūras centra jumta remontiem, 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 7 (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 7 (Andris 

Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 
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3. Priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Palielināt ieņēmumus no zemes pārdošana EKK 13.2.1.0 par 20 000 EUR un līdzekļus 

novirzīt īpašumu pārvaldei EKK 5240 kanalizācijas un ūdensvada tīklu izbūves 

projektēšanai gar V6 līdz īpašumam "Mašēni", 

Atklāti balsojot  ar 6 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 7 (Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), 

"Atturas" – 6 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 

 

 

4. Priekšlikums no Ineses Jēkabsones - 

Pardzēt līdzekļus Veselības un sociālās aprūpes centra Baldones nodaļas doktorāta 

koplietošanas telpu renovācijai 34654  eur apmērā no Īpašumu pārvaldes budžeta EKK 

koda 2241 -Pašvaldības ēku nelielie remonti, un 2249- Pārējie remontdarbu un iestāžu 

uzturēšanas pakalpojumi, 

Atklāti balsojot  ar 7 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 8 (Aigars Vītols, Andris 

Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 4 (Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Ineta 

Romanovska, Kristīne Hāze), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 

 

 

5. Priekšlikums no Andra Ceļmalnieka - 

Veikt grozījumus Daugmales pamatskolas budžeta tāmē pārceļot EUR 1700 no koda 

2111 uz kodu 2121 un EUR 5200 no koda 2112 uz kodu 2122 (nepieciešams, jo 

Erasmus+ projekta ārvalstu komandējuma izdevumi kļūdaini norādīti kā iekšzemes 

komandējuma līdzekļi), 

Atklāti balsojot  ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

6. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Par 22 000,- EUR samazināt kodā 22394 [Reemigrācijas projektu konkurss] un novirzīt 

uz kodu 3263 [Sabiedrības integrācijas, izlgītošanass aktīva dzīvesveida un kultūras 

iniciatīvu konkursam], 

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 



7. Priekšlikums no Elīnas Rasnaces - 

Palielināt ieņēmumus no zemes pārdošana EKK 13.2.1.0 par 60 000 EUR un līdzekļus 

novirzīt PII Vāverīte EKK 5250 ūdens un kanalizācijas tīklu pārbūvei, kur ir samazināts 

finansējums saskaņā ar Domes vadības prioritātēm, 

Atklāti balsojot  ar 7 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 7 (Aigars Vītols, Andris 

Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), 

"Atturas" – 5 (Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Ineta Romanovska, Kristīne 

Hāze, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt.  

 

 

J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada budžeta apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Karina Putniņa), "Atturas" – 3 (Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Valts Variks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 13. 
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15. Par Ķekavas novada pašvaldības Ētikas komisijas par domes priekšsēdētāja, 

priekšsēdētāja vietnieku, domes deputātu, pašvaldības izpilddirektora un institūcijas 

vadītāju ētikas normu pārkāpumiem sastāva maiņu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 06:40:50) 

 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne. Ar 2023.gada 23.novembri deputātes pienākumus Ķekavas 

novada domē ir atsākusi pildīt Elīna Rasnace, uz kuras prombūtnes laiku deputāta pienākumus 

pildīja Ints Vancāns. Ķekavas novada pašvaldībā ir saņemts Elīnas Rasnaces 2024.gada 

7.februāra iesniegums kurā tiek izteikta piekrišana tikt ievēlētai komisijas sastāvā.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Valts Variks, Andris Ceļmalnieks.   

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības Ētikas komisijas par domes priekšsēdētāja, 

priekšsēdētāja vietnieku, domes deputātu, pašvaldības izpilddirektora un institūcijas 

vadītāju ētikas normu pārkāpumiem sastāva maiņu, 

Atklāti balsojot ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 14. 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.18:25 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Juris Žilko 

 

Domes priekšsēdētāja 1.vietnieks:  (2PARAKSTS) Andris Vītols.  

 

 

Sēdes protokolētāja:    (3PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 
 
1-3 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


